
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska 
Landseerklubben den 11/6 2007. 

 
 
 

Närvarande: Mats Frånberg, Linda Söderström, Bodil Arvidsson, 

Anette Wennström, Monika Gilljam, Agne Grundström, Kristina Johansson och Catharina 

Östman 

 

Frånvarande: Yvonne Kvistberg 

 

13. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

14. Dagordningen lästes igenom och godkändes. 

15. Bodil valdes till justerare för dagens möte. 

16. Föregående protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. Även det 

konstituerande mötets protokoll gicks igenom. 

17. Ekonomisk rapport. Den nya kassören håller som bäst på att sätta sig in i verksam-

heten. 

18. Inkommen post. Protokoll CS möte 8/2 och 29/3, lista över personer uteslutna ur 

SKK-organisationen, info från SBK angående ändringar i tävlingsprogrammet, 

inbjudan till Kennelfullmäktige och utbildningar för ringsekreteraransvariga samt 

information från Patientföreningen Hundartros.  

19. Beslutsfrågor. Inget att ta upp. 

20. Rapporter.  

21. *RAS/Avel: Märta Eriksson och Helena Rosenberg från SKK/AK jobbar med den så 

kallade blödarsjukan. De kommer i höst att kalla RAS till ett möte i frågan. Åke 

Hedhammar arbetar som sakkunnig veterinär i ämnet.  

*Linda har kvalificerat sig till SM i Vattenprov. 

22. Landseerbladet. Material till nästa nummer har kommit in och Therese håller på att 

sammanställa tidningen. 

23. Hemsidan. Fungerar bra. 

 

 

_____       ______ 



 

24. Övriga frågor: 

25. *Blandrasvalpar som ser ut som landseer är i omlopp igen med risk att människor blir 

lurade. Vi går ut med en varning på hemsidan mot att köpa hund utan papper. Kristina 

skriver den. 

*Styrelsen diskuterade en eventuell vinterträff med medlemsmöte i Örebro. 

26. Nästa möte blir när vi har fått information från SKK/AK. Mats kallar till mötet i god 

tid. 

27. Ordföranden tackade för en givande kväll och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protkollet Ordförande  Justeras 

 

 

Kristina Johansson Mats Frånberg Bodil Arvidsson

  

 


